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. Zw-ra.cam sig w imieniu mieszkaric6w osiedla Zawi5le a szczeg6lnie

f:::3"":,1*, ,li"y, 
. Sasankowej w sprawie utwardzenia uticyt przeprowadzenia dzialaf majqcych na celu odwodnicnie terenu orazpoprawy stanu nawierzchni uricy, wierokrotne wyr6wnywanie uticypiaskiem i innym materialem chlonnym nie daje ,czekiwanyeh rezurtat6w.Po opadach deszczu tworzQ sip du2ej wieU.o5ci kalui:e ukrywajqcenier6*'noici i ubytki a tak2e w Srojko,oym odcinku ulicy zaliniauniemo2liwiajlce calkowite poruszanie sip po ulicy. Wsiystkie teniedogodnoici utrudniail zdecydowanie 

'ruch 
piesrych oiu, os6b

zmotoryzowanych.
Apelujg o pomoc pana prezydenta w tej sprawie.

Z powai:aniem

Agnieszka Chmielewska
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